
 

Протокол 
№ 29 

Днес 13.02.2014 г. от 14.00 ч. в Заседателната зала на Младежкия дом се проведе заседание на 
Общински съвет – Монтана. 

В работата на заседанието взеха участие 30 общински съветници. От заседанието отсъстваха 
следните общински съветника: 

г-н Илиян Илиев  
д-р Красимир Каменов 
г-н Станислав Станоев 
В заседанието взеха участие и:  

г-н Златко Живков – Кмет на Община Монтана 
г-н Диман Георгиев – Зам.-кмет на Община Монтана 
г-н Тихомир Антонов – Зам.кмет на Община Монтана  
г-жа Силвия Василева – Дир.Дирекция „ФСД” при Община Монтана 
г-н Александър Герасимов – Дир.Дирекция „ХД” при Община Монтана 
г-н Деян Димитров – Дир.Дирекция „ЕИИР” при Община Монтана 
г-н Вивиан Григоров – Дир.Дирекция „ТУС” при Община Монтана 
г-жа Юлия Илиева – Гл.счетоводител на Община Монтана 
г-жа Вася Симеонова – Н-к отдел „ПОПОФТиЗ” при Община Монтана 
Кметовете на населените места в Община Монтана 

 
Заседанието беше открито и ръководено от инж.Иво Иванов – Председател на Общински съвет 

Монтана, г-н Светлин Николов – Зам. председател на ОбС Монтана и г-н Валери Георгиев – Зам. 
Председател на ОбС Монтана. 

 
ИНЖ. ИВО ИВАНОВ: Колеги, имаме кворум да започнем втората сесия на Общински съвет 

Монтана за 2014 год. Сесията ще започне малко по-различно от друг път. Преди да обсъдим 
изпратения Ви Дневен ред трябва да кажа, че това ми е вменено от нашия Правилник, че при мен има 
заявление от общинските съветници от ОбС, а именно от Ивета Станкова, Росица Найденова и Пламен 
Ананиев – Ние долуподписаните общински съветници напускаме групата на БСП считано от 
13.02.2014 год. и сформираме група съветници на Алтернатива за българското възраждане АБВ, 
групата ще бъде представлявана от Ивета Станкова. Така че от днес имаме още една група в ОбС 
Монтана. Знаете, че в нашия Правилник група е ако са повече от двама съветници. Колежката по този 
начин е член на Председателския съвет и аз мисля, че това няма да наруши работата на ОбС Монтана. 
Това не е прецедент на ОбС Монтана, това също е факт. Има подадено заявление от г-н Росен Белчев, 
което внесе в ОбС Монтана по надлежния ред. Една декларация, която той сега ще изчете.  

Г-Н РОСЕН БЕЛЧЕВ: У-ми г-н Председател, Зам. Председатели, г-н Кмете и зам.кметове, у-ми 
колеги, прочитам декларацията внесена от мое име. 

ДЕКЛАРАЦИЯ 
ОТ ОБЩИНСКИ СЪВЕТ МОНТАНА 

УВАЖАЕМИ ГОСПОДИН МИНИСТЪР-ПРЕДСЕДАТЕЛ, 
Ние, общинските съветници в Общинския съвет Монтана, с изключително възмущение 

приемаме безхаберието на ръководеното от Вас правителство, относно развитието на част от най-
бедния регион в Европа – Българският Северозапад и  централната част от него - община Монтана. 
Срамно е да припомняме цифрите на държавното целево финансиране, които правителството Ви е 
заделило за трайно обедняващата, рязко обезлюдяваща и изключително изостаналата във всяко едно 
отношение Област Монтана и нейния център Община Монтана. Вие и Вашите министри окончателно 
убихте надеждата на всички хора от този край, че някога и в тази част на майка България ще дойде 
пролетта, но уви – след сухата есен и мразовитата зима, през топлия май на гарата в Монтана ще остане 
да стърчи страховито само скелета на Попандреевия влак, а оптимизмът на автора на поемата 
„Септември” ще маха с влажната си кърпичка по последните Радичкови земляци, хванали спасителния 
влак да търсят щастие и работа в „ксенофобска” Европа. Тази Европа, която през последните години 
повтаря непрекъснато само едно – помогнете на най-изоставащите региони. Опитахте се да включите в 
този призив, като отпуснете малко повече парички на нашите съседи „Вашите” области Враца и Видин. 
Но и с тези „краешници” от големия комат няма да може дълго да кърпите дупките по път Е-79 и 
рискувате да превърнете перлата на нова Европа – Дунав мост 2 в паметник. 

Но още по-тъжно е когато родното правителство отпуска на Област Монтана, сърцето на 
трансграничния коридор, по публичната инвестиционна програма „Растеж и устойчиво развитие на 
регионите” жълти стотинки да гради бъдеще за своите жители, които с нищо не се отличават от 
живеещите в други села, градове, общини и области в България, в които просто управниците са от 
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„Вашата” коалиция и затова за тях парчето баница е по-голямо. „Турлаците”, както ни наричат, си 
плащат данъците като всички и всички искат харчът да е за родните домове. Но аршинът е друг...  

Накрая идва и най-тъжното. Трохите, които подхвърляте сега за „растежа и устойчивото” 
развитие на Област Монтана, ще се загубят в бурените, с които е обрасла земята ни, поради липса на 
хора, които трябва да ги чистят. За да не секне песента и за да не се превърне Северозапада в 
Старчески дом със затихващи функции,  

ГОСПОДИН МИНИСТЪР-ПРЕДСЕДАТЕЛ, 
Ние общинските съветници в Общински съвет Монтана, ви призоваваме Вие и ръководеното от 

Вас правителство да загърбите „тясно” коалиционните пристрастия и да отворите „широко” очите си за 
приоритетните за България села, градове и области, в които наистина има смисъл да пренасочат 
усилията и харчат средства за „растеж и устойчиво развитие”. Останалото са голи и празни изречения. 
Съдбата на община Монтана не е „безумна лотария”. Нужни са бързи и правилни решения, за да не ни 
се падне отново „НУЛА”.  

Призоваваме Ви – не обръщайте гръб на населението от Община Монтана, хората не трябва да 
се делят на наши и Ваши. Община Монтана е част от България! 

Благодаря Ви. 
ИНЖ. ИВО ИВАНОВ: И аз благодаря. Факт е, че въпреки малкото време в което е внесена 

декларацията, бяха извършени консултации между различните групи съветници и аз ще Ви поканя да 
подкрепите с гласуване тази докладна. Който е „за” ОбС Монтана да гласува тази Декларация моля да 
гласува 

„За” – 29,  
„Против” – 0, 
„Въздържали се” – 0 
Приема се 
Това е вече Декларация на ОбС Монтана. Преминаваме към обсъждане и гласуване на Дневния 

ред. Имате пред Вас Дневния ред. Трябва да кажа, че в последния месец ние доста често се виждахме, 
но така или иначе има две допълнителни докладни, които са разгледани в съответните комисии. Едната 
Докладна е с № 08-01-29 и тя е относно решение на Административен съд Монтана. Това е 
продиктувано от факта, че имаме 30-дневен срок. Докладната е подписана от мен, но е подготвена в 
тясно взаимодействие от Общинска администрация Монтана и ви предлагам тя да влезе в Дневния ред. 
Както и докладна с № 08-01-28, относно учредяване право на прокарване и сервитут на кабелно 
отклонение в имот частна общинска собственост в гр. Монтана. Желаещи за изказване по Дневния ред 
има ли? Не виждам. Който е тези две докладни да влязат като поредни в Дневния ред, моля да гласува 

„За” – 29,  
„Против” – 0, 
„Въздържали се” – 0 
Приема се 

Дневен ред 
1. 08-01-24/30.01.2014г. Докладна записка от Златко Живков – Кмет на Община Монтана, 

относно приемане отчета за изпълнение на бюджета и на извънбюджетните средства на Община 
Монтана за 2013 година. 

2. 08-01-25/30.01.2014г. Докладна записка от Златко Живков – Кмет на Община Монтана, 
относно отчет на общинския дълг за 2013 година. 

3. 08-01-21/27.01.2014г. Докладна записка от Златко Живков – Кмет на Община Монтана, 
относно приемане на „Годишна програма за управление и разпореждане с имотите – общинска 
собственост в община Монтана  за 2014 година“. 

4. 08-01-27/07.02.2014г. Докладна записка от Златко Живков – Кмет на Община Монтана, 
относно приемане на Общински бюджет за 2014 г. 

5. 08-01-23/28.01.2014г. Докладна записка от Златко Живков – Кмет на Община Монтана, 
относно изграждане на „синя стая” в гр.Монтана, УПИ II, кв.153 по проект „Подобряване достъпа до 
правосъдие за деца, жертви и свидетели на престъпления, деца в конфликт със закона и техните 
семейства’. 

6. 08-01-20/27.01.2014г. Докладна записка от Златко Живков – Кмет на Община Монтана, 
относно изменение и допълнение на Наредбата за опазването на обществения ред на територията на 
Община Монтана 
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7. 08-01-26/31.01.2014г. Докладна записка от Златко Живков – Кмет на Община Монтана, 
относно даване на разрешение и одобряване на задание по чл. 125 от ЗУТ за изработване на проект за 
Подробен устройствен план (ПУП)  за промяна предназначението на земеделска земя и за застрояване 
на поземлен имот (ПИ) с идентификатор 48489.4.446, местност „Лъката” по кадастралната карта на гр. 
Монтана „За автокъща с автосервиз и склад за авточасти” и парцеларен план (ПП) за водопроводно 
отклонение през ПИ с идентификатори 48489.4.442. 

8. 08-01-22/27.01.2014г. Докладна записка от Златко Живков – Кмет на Община Монтана, 
относно учредяване право на прокарване и сервитут на водопроводно отклонение през поземлен имот 
– общинска собственост. 

9. 08-01-28/11.02.2014г. Докладна записка от Златко Живков – Кмет на Община Монтана, 
относно учредяване право на прокарване и сервитут на кабелно отклонение в имот частна общинска 
собственост в гр. Монтана 

10. 08-01-29/11.02.2014г. Докладна записка от инж.Иво Иванов – Председател на Общински 
съвет Монтана, относно Решение №759/12.12.2013 г., постановено по административно дело 
№557/2013 г. по описа на Административен съд гр. Монтана. 

11. Питания 
 

ТОЧКА ПЪРВА: 08-01-24/30.01.2014г. Докладна записка от Златко Живков – Кмет на 
Община Монтана, относно приемане отчета за изпълнение на бюджета и на извънбюджетните 
средства на Община Монтана за 2013 година. 

 
ИНЖ. ИВО ИВАНОВ: Първа точка е Докладна записка е от Кмета на Община Монтана, 

относно приемане отчета за изпълнение на бюджета и на извънбюджетните средства на Община 
Монтана за 2013 година. Желаещи за изказване? Не виждам. Поименно гласуване. 

 
  Поименно гласуване на съветници: „ЗА”, „ПРОТИВ” и „ВЪЗДЪРЖАЛ СЕ” 

Ангелина Стоичкова За  Людмил Джурджов За 
Ани Стаменова За  Милена Нончева За 
Богдан Найденов За  Надя Горанова   За 
Бойко Димитров За  Найден Найденов За 
Валери Георгиев За  Павел Цочев За 
Енеза Ангелова  За  Пламен Ананиев За 
Зорница Горанова  За  Радостина Чернева За 
Ивайло Живков  За  Росен Белчев За 
Иван Георгиев  За  Росица Цекова За 
Ивета Станкова  За  Румен Ерменков За 
Иво Гигов За  Светлин Гогов За 
Иво Иванов За  Светлин Николов  За 
Илиандър Илиев За  Станислав Станоев ---- 
Илиян Илиев ----  Стилиян Каменов  За 
Ирена Димова За  Цветана Каменова За 
Красимир Каменов ----  Юлиан Александров --- 
Крум Милетиев За    

 
29 / 0 / 0 
Приема се 

Решение 
№ 820 

На основание чл.21, ал.1, т.6 от Закона за местното самоуправление и местната 
администрация, чл.30 ал.1 и чл.42 ал.4 от Закона за общинските бюджети и чл.60, ал.1 от 

Наредбата за съставянето, изпълнението и отчитането на общинския бюджет 
Общински съвет Монтана 

Реши: 
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1. Приема отчета за касовото изпълнение на бюджета и на извънбюджетните средства 
на Община Монтана за 2013 година. 
Приложения: Справки : 1-а,б,в,г; 2; 3-а,б,в,г; 4; 5 и 6.  

2. Приема отчета на местната комисия  по чл.8 от ЗУПГМЖСВ за 2013 г. 
Приложения: Справка 7.                                

 
ТОЧКА ВТОРА: 08-01-25/30.01.2014г. Докладна записка от Златко Живков – Кмет на 

Община Монтана, относно отчет на общинския дълг за 2013 година. 
 
ИНЖ. ИВО ИВАНОВ: Втора точка е Докладна записка от Кмета на Община Монтана, относно 

отчет на общинския дълг за 2013 година. Желаещи за изказване? Не виждам. Обикновено гласуване. 
Който е „за” моля да гласува 

„За” – 29,  
„Против” – 0, 
„Въздържали се” – 0 
Приема се 

Решение 
№ 821 

На основание чл.9 от Закона за общинския дълг 
Общински съвет Монтана 

Реши: 
Приема на основание чл.9 от Закона за общинския дълг Отчета за състоянието на 

общинския дълг на Община Монтана за 2013 год. 
 
ТОЧКА ТРЕТА: 08-01-21/27.01.2014г. Докладна записка от Златко Живков – Кмет на 

Община Монтана, относно приемане на „Годишна програма за управление и разпореждане с 
имотите – общинска собственост в община Монтана  за 2014 година“. 

 
ИНЖ. ИВО ИВАНОВ: Трета точка е, относно приемане на „Годишна програма за управление и 

разпореждане с имотите – общинска собственост. Желаещи за изказване? Крум Милетиев. 
Г-Н КРУМ МИЛЕТИЕВ: У-ми г-н Председател, г-н Кмете, у-ми г-н зам.председатели, дами и г-

да общински съветници, дами и г-да кметове на населени места. Предстои ни да приемем годишната 
програма да разпореждане с имоти – общинска собственост. Приходите от тази програма представляват 
съществен процент от собствените приходи на общината. Аз ще направя няколко  предложения с цел 
повишаване на тези приходи. В част от нашите комисии това са коментирани тези неща. Предния път 
когато приемахме отчета също имаше доста предложения с цел повишаване на приходите. Ще спомена 
няколко нещо, които имаше предложения за земеделските земи общинска собственост. В рамката която 
гледаме с която всички сме се запознали от 85 хил. дка отдадените под наем пасища са около 7 хил.дка 
грубо казано от 10 %. Сигурен съм, че тук Общинската администрация може да намери възможности за 
увеличаване на тези приходи. Другото което нещо казахме в една част от комисиите и на предната 
сесия разглеждахме докладна в която се прекратяваше съсобственост. Имаше предложение от 
Председателя на ОбС да се преценят където общината има такива съсобствености и ако има 
възможност с цел да се прекрати такава съсобственост. Мотивите тогава ни бяха, че общината от тези 
съсобствености идеални части имам в предвид не получава кой знае какви приходи и за мен това са 
като резерви. Друго нещо, което в процеса на докладната ставаше въпрос за даването под наем на 
язовири. Уточнихме, че в няколко общини е изяснен този статут. Казвам го от гледна точка, че тези 
язовири грубо казано не се стопанисват, а е хубаво преди предстоящото снеготопене и от гледна точка 
на сигурността на населението да се предприемат някакви мерки. Коментирам го и като увеличаване на 
приходи. Накрая бих предложил, в част от докладните на Сметна палата са залегнали забележки, когато 
предстои да се приеме за продажба нов имот, който не е включен в тази годишна програма в решението 
за приемане да се допише, като текст че ще допълва това сегашно решение с цел да няма забележка със 
Сметна палата. 

ИНЖ. ИВО ИВАНОВ: Благодаря на г-н Милетиев. Трябва да добавя, че има становище и на 
комисията по Бюджет и финанси, подкрепят Докладната записка с предложените решения и предлагат 
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да се обсъди възможността за промяна в Наредбата за условията и реда на управление и разпореждане с 
общинския жилищен фонд на територията на Община Монтана, касаещи месечната наемна цена и 
условията за настаняване в жилищата. На следващото заседание това трябва да го разгледа комисията. 
Други желаещи за изказване. Г-н Кмете, заповядайте. 

Г-Н ЗЛАТКО ЖИВКОВ: Г-н Председател, у-мо ръководство на ОбС, дами и г-да съветници, 
разумни предложения бих казал, аз също подкрепям това нещо, което преди малко г-н Милетиев и г-н 
Иванов допълниха. Винаги ми е приятно, когато има предложения, които касаят приходната част за 
разлика от всички останали случай. Не ги разделям едната част от другата, но на нашето внимание не 
са убягнали част от предложенията, които току що бяха направени. Да, желанията наистина от 
приходите от наеми, които са в случая свързани с пасищата наистина могат да бъдат по-добри. Трябва 
да кажа, че това е един ред, който е залегнал в бюджетите на българските общини, не само в Монтана, 
което търси по-добро стопанисване и разбира се по-високи наеми, по-голяма приходна част, което не е 
толкова лесно. Вие говорите за целия фонд, който имаме, на практика интереса към целия този фонд не 
е еднакъв и много трудно може всичко това, което го имаме да се умножи по единици за да бъде 
увеличено. Но при всички случай това е нещо като предложение, което смятам че може да се работи и 
приходите да бъдат доста по-високи. По същия начин адмирирам и предложенията за разделянето на 
съсобственост в този случай и аз предполагам, че през годината Вие ще получите подобни решения. 
Мисля, че имаме едно или две запитвания в момента в тази посока и това е също една форма, която в 
този вид не е полезна в общината не ни носи никакви дивиденти и приходи, така че по-нормално е, ние 
всички се кълнем че сме правова държава с неприкосновена частна собственост и по-добре в тази част 
да оставим хората, които имат, стопанисват и в случая да продължим това нещо. Що се касае с 
даването под наем на язовири. Нека да кажем, че тук вече сме предприели действия. В момента сме 
готови с четири концесионни договора, като подготовка и те ще бъдат внесени много скоро за 
разглеждане. Нека да припомня, че половината от язовирите са в селата, защото тук има и кметове на 
населените места. Половината от язовирите минаха през възстановяване, каквото не беше правено 50 
год., не 20 год., което не пречи на това което Вие казвате. Кандидатстваме през тази година, надявам се 
да успеем този път, отново както и миналата година за да можем да стегнем тези съоръжения и тези 
водоеми, които имаме на територията на Монтана. Така че това също смятам, че е добро предложение 
по което ние работим. Почти същата е картината и с общинския жилищен фонд, който в 
преобладаващата част е морално остарял, всякак. И затова всички предложения, които имаме в тази 
посока аз се надявам също така да ги подкрепите в следващия период. Не сме се отказали от подобно 
нещо. Смятаме, че това също е една добра политика на добро поведение, което ще даде възможност и 
което ще направи повече хора в Монтана собственици, както вероятно Ви е известно. Едно от малкото 
нещо с които с румънците сме на първо място в Европейския съюз това е по собствеността на жилища 
и жилищна площ. Тук картината е по-различна от това, което може да ни предложат нашите по-богати 
партньори в Европейския съюз. Да създаваме собственици в тази посока определено при тази картина 
на този жилищен фонд смятам, че е добра и адекватна политика и аз се надявам в следващите 
предложения в годината Вие да подкрепите тези предложения. Намирам ги всичките за интересни и се 
надявам да работим всички в тази посока, както и за допълването на текста, който г-н Милетиев каза 
тогава когато касае някакъв имот, който по един или друг начин не е в това, което сме приготвили за 
годината, той да бъде допълнен със съответния текст така че да няма проблеми. Благодаря за така 
разумните предложения. Те бяха коментирани доста пъти, не за първи път, защото тази сесия се 
подготвя доста от далече и много пъти и това е нормалния начин за да бъдат решенията по-добри, по-
адекватни. Благодаря за предложенията. Надявам се всички да се съобразим с тези предложения, които 
бяха направени и да ги подкрепите нататък, защото рамката е сериозна, висока на фона на общата 
картина в страната и ще ни бъде необходимо да търсим резерви за изпълнение на приходната част. 
Благодаря. 

ИНЖ. ИВО ИВАНОВ: И аз благодаря. Други желаещи за изказване? Не виждам. Прекратяваме 
дебатите. Който е „за” моля да гласува 

„За” – 28,  
„Против” – 0, 
„Въздържали се” – 0 
Приема се 
Преминаваме към обикновено гласуване. Който е „за” моля да гласува 
„За” – 28,  
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„Против” – 0, 
„Въздържали се” – 0 
Приема се 

Решение 
№ 822 

На основание чл. 21, ал. 1, т. 12 от Закона за местното самоуправление и местната 
администрация и чл. 8, ал. 9 от Закона за общинската собственост 

Общински съвет Монтана 
Реши: 

Приема „Годишна програма за управление и разпореждане с имоти – общинска 
собственост в община Монтана за 2014 година“. 

 
ТОЧКА ЧЕТВЪРТА: 08-01-27/07.02.2014г. Докладна записка от Златко Живков – Кмет на 

Община Монтана, относно приемане на Общински бюджет за 2014 г. 
 
ИНЖ. ИВО ИВАНОВ: Четвърта точка от Дневния ред е докладната записка от Кмета на 

Община Монтана, относно приемане на общински бюджет за 2014 год. Желаещи за изказване? Г-н 
Кмете. 

Г-Н ЗЛАТКО ЖИВКОВ: У-ми г-н Председател, дами и г-да общински съветници, у-ми гости, 
това е най-важния документ за една община в Република България – приемането на годишния бюджет 
за календарната година. Нормално е да припомним някои от приоритетите за работата в тази година, 
нормално е да кажем от къде тръгваме, каква е рамката. Искам да Ви кажа, че това е 15-тия ми бюджет, 
който съм внесъл за разглеждане в ОбС Монтана от края на миналия Век. Един бюджет, който през 
разбира се през годините е минавал през различни рамки. Различни са били взаимоотношенията и с 
централния бюджет заради честите смени и рокади, не само на български правителства, но и изобщо 
взаимоотношения между централни и местни бюджети. Нека все пак да припомним, че рамките от 
които сме тръгнали са 9 600 000 лв. в далечната 2000 год. и то заедно с болницата и поликлиниката 
тогава, които бяха тогава в много голям състав. След това 14 мил.лв. в 2004 год., 15 мил.лв. в 2005 год., 
17 мил.лв. в 2006 год., най-добрата година за общините от началото на този Век насам е 2008 год., 
когато стартовата ни рамка е била 27 мил.лв., говоря преди влизането в европейската криза, най-тежки 
години между 2009 и 2011 год., когато нашите рамки се движат в порядъка между 28 и 30 мил.лв. Сега 
използвам случая да кажа няколко думи, защото това ни е стъпалото от което тръгваме за да 
коментираме Бюджет 2014 год. Вие приехте отчета, разгледахте го в комисиите има ред в който той 
публично трябва да бъде разгледан и приет, това ще стане с началото на следващата седмица, 
спазвайки всички законови срокове, но нека за кажа, че 2012-2013 год. има леко съживяване, което се 
усеща в доста български общини, което се характеризира с намаляване на просрочените задължения на 
общините. Трябва да кажа, че двете стартови рамки за последните две години от 508 на 308 в 2013 и 
2014 год. в последните две години, което е малко по-добра крачка в тази посока. Най-важните за мен 
характеристики на предишния бюджет, като отчет беше, че изпълнението на държавните приходи беше 
на 58 % трябва да кажа, че категорично при всички правителства това нещо се спазваше в това 
десетилетие. Изпълнението на собствените приходи на 87 %, един много висок процент, може би най-
лошото планиране, което направихме на собствените приходи беше в далечната вече 2009 год., 
повлияни от високата рамка на 2008 год. преди кризата точно. Поради тази причина аз смятам, че 
отчета, който мина наистина е един от най-високите още повече, че освен рамката на бюджета която 
имам в последните две години на отделен ред е показано, след промените в ЗПФ и парите по 
различните оперативни програми допълнително. До сега някак си все се губеше това нещо, сега вече от 
тази година ни задължават да го правим и ние сме го направили. Нека да кажа, че около 16 мил.лв. 
минаха миналата година през различни оперативни програми за текуща година. Голяма част от 
многото проекти, които имаме и ние и другите общини се разполагат в няколко години в 2 или 3, което 
означава че този наш общ мандат от 2011 до 2015 год. ще бъде мандата на многото проекти, които ние 
трябва да изпълним още от първата финансова рамка 2007-2013 год. Известно е, че това изпълнение 
става две години след края на периода до 2015 за разлика от други европейски страни, който могат да 
използват и три години. Това е добре защото е свързано и така преминавам съм 2014 год. с огромни 
задължения, с огромни инвестиции дори за мащаби по отношение на оперативните програми. Какво не 
е характерно за 2014 год.? Продължавайки от там където сме свършили в 2013 год. Мисля, че имам 
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всички възможности да намалим още просрочените задължения към края на януари това което е 
заложено за тримесечна рамка, вече е изпълнено на практика в момента такъв проблем нямаме. 
Другото което даде основание за малко по сериозно планиране на разходи в този период беше, че 
започнаха възстановяването на парите по оперативните програми. Особено тези в които има най-много 
средства ОП Транспорт, Околна среда и Регионално развитие. През миналия месец Януари бяха 
възстановени средствата по Регионално развитие. Днешния ден е изключително хубав за мен, защото 
не се случва всеки път 8 300 000 лв. възстановяване от един период в който имаше забавяне на средства 
по Околна среда, вече са си по сметките на Община Монтана, което означава, че една част от онзи ред, 
който гледахме за оперативните програми в Приложение 6а, б, в, г, д, е, който всички съветници 
гледаха на подготовката на бюджета вече настроението и самочувствието е по-различно. Текущото 
изпълнение е в ход и аз мисля, че ние ще се справим до септември така както е записано в 
Оперативната програма. С една дума Бюджет 2014 год. е бюджет бих казал на предизвикателство. До 
толкова, до колкото рамката е с около 1 мил.лв. по-висока от отколкото стартовата рамка на 2013 год., 
която е последната добра вече след излизането от кризата, която не беше криза само за България, по 
обясними причини това касаеше и другите европейски страни. Стартовата рамка на бюджета е 29 мил. 
и половина. Бих искал да Ви кажа, че това което следя, внимавам и смятам че е изключително важно за 
приходната част ние сме сред тази част от българските общини, които освен държавни трансфери 
трябва да имаме и собствени приходи. Областните градове трябва да понесат удар на многото 
плащания и на държавни трансфери на по-малките и бедни общини, което справедливо с уговорки в 
зависимост от това, кой къде живее. Защото голяма част от данъците се плащат в големите градове и е 
нормално хората да искат там да се случват нещата затова казвам, че изпълнението 60-40 държавни-
собствени приходи не е малко за 2013 год. Много внимателно подходихме при планирането на данъчни 
и неданъчни приходи. Връщам се към тях защото смятам, че това е изключително важно. Данъка върху 
недвижимите имоти, възмездния данък 2,5 % който е за придобиване, данъка върху МПС, това са три 
от данъците, който стъпаловидно приходната част се увеличава в последните пет години, след излизане 
от кризата. Това което сме заложили заедно за тази година, което съм предложил и Вие сте приели е в 
приблизителни рамки към 2013 год. Аз смятам обаче, че категорично защото сега в момента 
започнахме процедурата и за 2015 год., тя е важна за всички ни в България в това число и за общините. 
Аз се надявам за да бъде поощрена в приходната част на общините е крайно време след десетките 
обещания на всички правителства без изключение данъка върху доходите на физически лица да бъде 
преотстъпена една част от него. Дали два или три процента на фона на 10 или 20 или 30 съответно това 
би бил сериозен приходоизточник и би ни избавил голяма част от тези притеснения да се 
декапитализираме продавайки собственост с която много трудно български общини могат да хванат 
двата краища свързани с издръжка. По същия начин картината стои с недънъчните приходи, които се 
изпълняват в добри проценти. Трябва да кажа, че аз лично от тези проценти 76; 77 или 78% каквото е 
изпълнението на данъчни и неданъчни приходи за миналата 2013 год. дори е сравнително високо 
изпълнение и сравнително амбициозна рамка. По този начин казвам, че сме приготвили рамката за 
2014 год. Почти нищо не е убягнало от вниманието, трябва да бъда честен и искрен да кажа, че 
благодаря за многобройните предложения, който бяха направени от различни съветници от различни 
политически групи. Както разбирам вече ще имаме и съветници от още една група, която става третата 
по големина група в ОбС тази на АБВ. Това което получих до сега като предложение, което беше 
коментирано надълго и на широко го има в приложенията на рамката ни за 2014 год. Предложенията 
които правихте за текущи ремонти, нищо че не са предмет на приложение, това нещо се има в предвид 
и го има. Предложението за текста за продажбата на земи и за отдаването на земи в кметствата на 30%, 
което е нов момент, който влезе като текст също го има и също е нов момент, който го има в нашия 
бюджет. Разбира се най-голямото предизвикателство е новия ред - Оперативните програми на 
Европейския съюз, 45 мил.лв. е вече рамката на този ред с всички приложения, които ние разгледахме. 
Аз съм убеден, че това няма да бъде окончателната рамка, въпреки че моето мнение не е по-различно 
от Вашето от Декларацията, която преди малко Росен Белчев прочете. Ние също взехме мерки, също 
реагирахме в тази посока, аз смятам също че това е не допустимо. Преди ни наказваха за едни неща, 
сега ни наказват имам усещането заради други и ние сме винаги в групата на наказаните по един или 
друг начин. Разбира се ние сме достатъчно силни да се справим, няма да хленчим и да мрънкаме и да 
мърморим ние пак ще се справим по-добре от другите дори и от тези на които дадоха повече, защото 
съм убеден, че те няма да се справят с процедурите. Мисля че това което имам ще го свършим по-
бързо, а не съм се отказал от редица други проекти, които не влязоха в приложени за оперативните 
програми. Надявам се да имаме успех и в Швейцарската програма и в Норвежката програма. Не съм се 
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отказал по никакъв начин от тези Региони в растеж. Финала на декларацията, че Монтана е част от 
Европа и от България е добре да бъде припомнян, не е излишно да бъде припомняна на които и да са, 
защото ние сме тук и хората са ни подкрепили с тяхното доверие да работим в тази посока, а не в 
някаква друга. Така че изобщо не са пресилени думите по адрес на тези неща. Имам чувството че 
специално в този ред бяха наказани заради поведение на други хора този път и всеки път все така се 
получава. Това нещо ще го оставя, всеки има право на позиции, ние не можем да се сърдим на никакви 
хора в тази част, но никой няма право да се отнасят към хора данъкоплатци, каквито е Монтана най-
големия в Северозападна България и в нашата област и е недопустимо защото ние не сме от тези, които 
стоят и чакат само на държавната субсидия това 60-40 което говоря за собствени и държавни пари за 
миналата година сега рамката и е 45-55 Т.с. да не кажа голяма приказка 60% от собствените приходи от 
цялата Област Монтана минават през нас с което искам да кажа, че не трябва да бъде намалена 
подкрепата за другите напротив тя трябва да бъде увеличена, защото е обидно малко за другите 
общини в Област Монтана без значение, кой ги управлява или каква е картината. Лошото е, че нас ни 
няма, ние, Пловдив, Габрово и Благоевград сме единствените четири от 28 областни града на България, 
които по една или друга причина не влязохме в това разпределение в което няма никакви критерии, а е 
даване пари на калпак, меко казано. Най-важното на критериите е, че няма критерии не че в предишния 
период е било много по-различно, но това пък сега с претенциите че се дават по някакви критерии аз 
също смятам за не основано. Като се върна на рамката на бюджета, като съберем двете цифри се 
получава работа за 75 мил.лв., която си е сериозно наистина предизвикателство за да се справим в 
рамките на тази година. Убеден съм, че тази сума ще бъде повдигната до края на годината поне до 80 
мил.лв., ако бъдем подкрепени по другите проекти и по този начин предизвикателството по 
изпълнението на бюджета ще стане още по-голям. Благодаря за тези предложения за които стана 
въпрос, които имахте хора от различни групи и които се постарахме да влязат в рамката която е тук. 
Едната страна е предизвикателството за работа и за усвояване на европейски средства. Ние българите 
нямаме друг избор и ако до сега бяхме зависими 2/3 от Брюксел сега сме 3/4. Всеки, които подцени 
подобна приказка няма нищо общо с истината, защото няма как този ресурс особено по програми 
Транспорт, Околна среда и Регионално развитие, които са най-големите програми и за следващия 
период няма как това нещо да бъде подценено, защото никога няма да ни стигне публичния ресурс за 
да решим определени въпроси. Тук трябва да има приемственост, такава каквато се надявам да има 
например в програма Транспорт 40 мил.лв. обхода на Монтана, 12,5 км. започна от едно правителство 
да продължи при друго, което е добре. Дори като решение, като подготовка без значение изпълнението, 
което сега минава при следващото българско правителство програмата е една, подписаните договори 
на българската страна са такива. Така че се надявам успоредно с завършване успешно на проекта за 
водния цикъл който каквото и да говорим ще е най-голямото предизвикателство не само за нас в 
Монтана, а за всички големи градове на България, които изпълняват проект с визия бъдещето 60 или 70 
год. Съжалявам за притесненията за пореден път които създаваме на  нашите съграждани, но ние няма 
да възстановяваме града в зимата и при тези –15 ºС, които следващата седмица се очакват след тези 
+15ºС днес. Докато ситуацията не е нормална за да може да се работи нормално. В бюджета с една 
дума да кажа, че традиционно в бюджета има място за всички за болните, за бедните, за старите, за 
пенсионерите. Има текстове, които се приемат много добре от нашите съграждани, като ще дам един 
пример – транспортните разходи за хора над 70 год. – изключителна подкрепа в тази част. 
Подпомагане много по-внимателно за хора със здравословни и други проблеми. Подкрепа за всички 
съюзи – на инвалиди, глухи, слепи, дружество Диабет, това нещо остава. Подкрепа за хората, които са 
изпаднали в нищета и на които близките не могат, не желаят или не искат до погребат дори. Има три 
или четири реда за огромно съжаление. Ние сме и за тази част това остава, традиционна подкрепа за 
такива хора. Освен това за да не бъдем обвинени, че подкрепата е само за едни групи по отношение на 
младите наредбата, която стимулира деца с изявени дарби в различни области, като наука, изкуство, 
култура, спорт остават. Ние сме от малкото български общини, които имат такъв ред и които 
подкрепят и талантливите си деца за да не излезе, че ангажимента е само за другите. Изобщо аз мисля, 
че рамката наистина е добра стига да успеем в по-голям процент да я изпълним. Мисля че има много 
основания за здрава работа. Надявам се днес след като този проект е проект на всички Вас, защото 
няма група която да не е задала въпрос или да не е попитала или да не се е опитала да направи 
предложение за него, затова аз смятам и искрено се надявам да подкрепим тази рамка с която ще бъдем 
и в тези условия пак най-напред на Северозапада, при всички пренебрегвания, при всичките уговорки, 
които минаха. Разбира се в никакъв случай няма да се съглася да гледаме свенливо от страни. Ние сме 
длъжни да се опитаме да направим всичко възможно за да може тези хора, които са ни указали 
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доверието да сме тук в тази зала да имат усещането, че нещата при нас се случват, че ние сме длъжни 
за жизнената среда в която живеем да бъде по-добра, че след тези четири години Монтана ще бъде по-
модерна и по-хубава. Само с проекта, който предстои да стартираме в следващия месец за канала 
Парта, за Слънчевата градина, за площад Ал.Константинов, Вие всички съветници на Монтана така че 
няма какво на Вас да обяснявам за кои райони става въпрос и за парка до храма. Един път храма един 
път парка 16 дка, който се намира заключен между улиците Гробарска, канала и Поп Харитон и 
Неофит Рилски, това наистина е публичен ресурс за още 5 мил.лв., той фигурира в нашите 
предложения, които ще направят града ни още по-добър, по-хубав. Да не кажа, че в отделни моменти 
такъв какъвто не е бил никога. Имайки предвид проектите за крепостта Калето, проектите по ТГС, 
които касаят спортната инфраструктура. Ние сега полагаме само началото, а за да продължим този път 
започнато преди 90 год., но никога във вида в който искаме в момента това нещо да направим. Аз Ви 
благодаря за позитивното отношение, за предложенията които направихте, защото бяха гледани доста 
обстойно и доста сериозно. Убеден съм, че в края на годината, ако успеем да се справим успеха ще 
бъде общ, успеха ще бъде на всички нас и по-важното успеха ще бъде на хората в Монтана. Благодаря 
Ви. 

ИНЖ. ИВО ИВАНОВ: Благодаря Ви г-н Кмете. Други желаещи за изказване? Г-жо Ангелова, 
заповядайте. 

Г-ЖА ЕНЕЗА АНГЕЛОВА: У-ми г-н Председател, у-ми зам.председатели, у-ми г-н Кмет, у-ми 
зам.кметове, у-ми общински съветници, дами и г-да, ще кажа няколко изречения за бюджета на 
образованието тъй като това е най-голямата функция в общия бюджет на Община Монтана. Думите ми 
ще бъдат хубави. Благодаря, че се радвате на това. Искам да изразя задоволството на нашата група, 
моето лично задоволство и на огромната част от гилдията факта не толкова за самите суми, които са 
отбелязани в докладната, а за формулата по която са разпределеният средствата от бюджета за 
училищата и детските градини. Изключително сме доволни от два от компонентите. Първи е този за 
който ние от две години говорим, какво е то малко училище и какви са критериите за определянето на 
такова. До 2011-2012 год. малко училище беше до 200 ученици, след това в бюджета за 201-2013 год. 
малко училище беше до 300 ученици, сега ние сме доволни, защото е постигната една цифра малко 
училище наистина да бъде до 150 ученици. Това означава, че дофинансирането от общите средства на 
бюджета за малките училища ще бъде по реално и по тази причина колегията е доволна. Втория 
компонент е за условната базисна издръжка, която от тази година е като нов компонент във формулата, 
но въпреки, че е нов смятам че този компонент дава някакъв равен стан на всички училища и детски 
градини, защото училищата получиха 27 хил.лв. от общия бюджет, а детските градини по 17 хил.лв. 
Искаше ми се да имаме повече средства за местни дейности за детските градини, защото всички знаем 
децата на нашия град трябва да се чувстват по-добре, по-комфортно и да се хранят по-разнообразно. 
Вие ни убедихте, че през тази година всички средства за местни дейности ще бъдат предоставени на 
детските градини на 100 % Вярвам, че това ще се случи и много ми се иска най-после да минем 1,50 лв. 
храноден, което все пак ще е здравословно за децата. Защото все пак те са ни бъдещето, може и 
управляващи на нашия град. По този въпрос си запазвам правото на първото полугодие, когато правим 
отчет на изпълнение на бюджета да проследя какво се случва и тогава да си изразя становище. 
Благодаря. 

ИНЖ. ИВО ИВАНОВ: Благодаря Ви г-жо Ангелова. Ирена Димова. 
Г-ЖА ИРЕНА ДИМОВА: У-ми г-н Председател, г-да зам.председатели, у-ми г-н Кмет, колеги 

общински съветници, дами и г-да, от името на общинските съветници от групата на ПП ГЕРБ искам да 
кажа, че наистина този бюджет протече с много дебати. Адмирации към конструктивния и добър тон с 
който протекоха тези дебати и да почертая, че много части от нашите предложения бяха заложени в 
този бюджет, като част от борбата беше за детските градини и образованието, а другата – 
предложението, което направи общинския съветник г-н Найденов за което благодарим. Отново както и 
г-жа Ангелова каза, ние ще следим на полугодие какво се случва и искам да кажа, от името на всички 
съветници от групата на ГЕРБ, че въпреки „усилията” на сегашното правителство за помощ на 
гр.Монтана и за нейното развитие смятам, че ние приемаме един наистина добър бюджет, който е 
изпълним.                          

ИНЖ. ИВО ИВАНОВ: Благодаря. Други желаещи за изказване? Г-н Милетиев. 
Г-Н КРУМ МИЛЕТИЕВ: У-ми г-н Председател, зам.председатели, колеги съветници, г-н 

Кмете, ще се опитам да бъда много кратък, в последно време се коментира очакваните финансови 
корекции по ОП Околна среда. Най-големия проект, който Монтана изпълнява е т.н. Воден цикъл. 
Корекциите не за нашия Воден цикъл, а за целия и варират между от 40 до 100 мил.лв. различни са 
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оценките. В последно време се появи информация с едно така малко позабравено идея да се създаде 
фонд с който да се покрият тези финансови корекции. Разбира се с уговорката, ако се докаже, че са 
направени по вина на държавата. На фона е логичен въпроса при мисля че бяха над 20 корекции, които 
изпълняваме сигурен съм, че никой от тази зала няма как да каже със 100 %, че всички разходи ще 
бъдат верифицирани. Въпроса ми, който аз бих искал да задам е – Има ли Община Монтана резерви, 
модерната дума е какъв е екшън плана, ако се наложат такива финансови корекции? Въпроса го 
задавам на фона, че в проекто-бюджета няма такъв отделен ред и за да не се случи да се влиза в 
допълнителни процедури. Сами разбирате, че на финансови корекции се водят съдебни дела, имаме 
случай близо на 100% не признати разходи. Това ми е като конкретен въпрос. Благодаря. 

ИНЖ. ИВО ИВАНОВ: Благодаря на г-н Милетиев. Други желаещи аз не виждам. Г-н Кмете. 
Г-Н ЗЛАТКО ЖИВКОВ: Г-н Председател, дами и г-да съветници, благодаря на съветниците, 

които направиха коментар по рамката. Г-жо Ангелова, рамката за функция образование във всички 264 
бюджети на българските общини е както казах между 35 и 45 % първоначалната рамка. Това е най-
голямата функция при сегашното взаимодействие между централни и местни бюджети. Нашата рамка с 
която стартираме е 38 %, която наистина е доста висока. Радвам се, че оценихте част от 
предложенията, които бяха правени. Въпреки, че за преобладаващата част от аудиторията, които не са 
пряко ангажирани с образованието може ми тази формула за която говорите не е толкова ясна и не е 
задължително да бъде така. Но е факт, че директорите на учебните заведения подкрепиха, поздравиха 
начина на реакция, много рядко се случва. Разбира се няма директор или кмет, които да е доволен от 
бюджет, всеки смята че може по-добре и повече защото очакванията на хората са повече. Но това 
определено наистина мисля, че беше доста добре, както и другите нещо които казах. Ние имаме около 
4 700 деца в общинските училища на Монтана, около 1 774 деца в детските градини, които са повече 
отколкото през миналата година и когато говоря за 60% вече мисля над 65% дори от собствените 
приходи от Област Монтана трябва да кажа, че 40% от децата на Община Монтана си учат в Монтана, 
не само в общинските заведения, а и в четирите професионални гимназии, които се намират също на 
територията на Монтана и към които ние също имаме ангажименти. Надявам се да изпълним още 
повече че не сме пипали таксите, ние сме сред малкото български общини, които и в училищата и в 
детските градини отиват на делегиран бюджет на 100%. Дори в тази най-тежка част и внимателна, 
която е свързана с отоплението и енергоносителите. Нека да кажа, че в този период нямаме анекси за 
увеличение, което е добре с оглед на това, че една седмица само или 10 дни, които бяха с температури 
близки до зимните създават много големи проблеми на всички по отношение на изпълнение. 
Месечната ни сметка е 94 хил.лв. плюс образованието в училищата и градините над 150 хил.лв., което е 
както в условията на тежка зима, нищо че снега е малко, температурите бяха по-ниски в една седмица. 
В частта образование аз мисля, че предложенията и планиранията наистина са направени доста добре. 
Благодаря разбира се и на г-жа Димова за това което каза по отношение по предложения и работа и 
позитивния тон. По отношение на въпроса на Милетиев – разбира се че притеснява всички, това по 
изпълнението по оперативните програми на ЕС. Двете първи сесии, както казах на Председателя ми 
минаха тук и в Брюксел, важните бюджета днес тук и в понеделник в Брюксел също трябва да мине в 
такъв ред за да може да сме спокойни горе долу за рамката и да може да работим по-активно. 
Управлението на европейските средства е тема №1 за нас българите, в това число Монтана не прави 
изключение. Искам да Ви успокоя г-н Милетиев от онази рамка, която видяхте в едно от 
предложенията за 29 мил.лв. текущи 4 мил.лв. или 7% беше нашия ангажимент като собствено участие. 
Същевременно с това ние подготвяме имахме решение за мостово финансиране на Водния цикъл. До 
преди седмица имах притеснение, защото става въпрос за много големи суми и защото става въпрос за 
връзване на ръцете, най-общо казано на хора, които иначе няма да работят ако съответно не се 
разплащаме. В днешния ден съм по-спокоен вече и аз се надявам вече, даже говорех с новото 
ръководство на Оперативната програма многократно. При всички случай няма да се стигне да искаме 
онова, което гледахме в дълга, мостовото финансиране до 9 мил.лв. Ако нещата продължат така за 
следващите три месеца съм спокоен. Защото знам, че това което е възложено на изпълнителите може 
да бъде платено. Много по-труден е обратния вариант да караш някои да работи без пари или при 
неясни ситуации. Искрено се надявам тези проценти, които са наш ангажимент от тази 53 мил.лв. 
рамка за Водния цикъл да останат само в честта собствено участие в края, защото ще платим най-малко 
лихви и ще се опитаме да се справим най-добре. Искрено се надявам Оперативната програма ме 
уведоми, че ние не сме сред общините които са застрашени от корекции, сега на средата на проекта 
имаме много добро текущо изпълнение в момента около 26 мил.лв. при 53 мил.лв. обеми които имаме 
до септември, дори имаме амбицията малко да изпреварим крайния срок. Това, което Вие казахте за 60 
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– 10 мил.лв. по Околна среда, изключително важна програма за нас българите, искрено се надявам да 
не важи за Монтана. Ако се справим с графиците, така както и до сега в момента ни дават за пример за 
текущо изпълнение при всички уговорки който имаме изпълнението на подобен проект. Мисля си и Ви 
благодаря за този въпрос, да не се наложи дори да ходим до тази част. Защото аз Ви казах на комисиите 
на ОбС тези след нас, когато и да са и кметове и съветници ще правят това, което сме написали ние в 
следващия период до 2023 год. и няма да мърдат от тази рамка така както е във всички други големи 
градове на България, области градове особено тези с еквивалент жители над 30 хил., какъвто е 
Монтана. Така че това което сме направили и това което сме създали и подписали в случая с две 
правителства подписването беше с едно, изпълнението е с друго. За оперативните програми които в 
момента имаме се надявам наистина да минем с по-малко белези от финансови корекции. Това е най-
лошата дума за нас кметовете и ако тук става въпрос за много голяма рамка и едни пари искам да ви 
кажа, че при тези над 25 проекта имам притеснение няма как да се мине без корекции някъде. Няма 
община такава, която по един или друг начин да не е притеснявам при отчетите с подобни корекции. 
Искрено се надявам да не съм в позицията на колегата ми Личев от Сопот, които при бюджет 3 500 000 
лв. имаше 5 мил.лв. корекция заради две запетайки или два реда, които се четат по малко по-различен 
начин и контролните органи не са на едно мнение, което обичам най-много АДФИ и Сметна палата по 
различен начин оценяват тези пропуски. Да, това е много важна тема, но не само за големия ни проект, 
не само за Водния цикъл, ние трябва да се справим с една рамка с не повече хора със същите и с по-
малко, защото това изисква огромно напрежение и капацитет. Особено с добавката на всичките тези 
предложения. Дано да успеем да икономисаме малко от мостовото финансиране на Водния цикъл, за да 
мога да направя другото предложение, което за мен е по-важно, как ще възстановим града от Водния 
цикъл. Може би най-голямото предизвикателство в рамките на тези две години. Преди АКТ № 15 ние 
не можем да правим определени дейности, ще бъдем вързани до Септември въпреки че ще искаме 
предварително разрешение за извършване на част от тези дейности след това е добавката и в рамките 
на тази календарна година и следващата с която трябва да затворим работата ни в този мандат до 2015 
год. Благодаря Ви за въпроса за Водния цикъл, към днешната част на годината мисля че нямаме 
основания да се притесняваме повече отколкото всички останали, които в момента изпълняват  
проекти, а те не са малко. 

 ИНЖ. ИВО ИВАНОВ: Благодаря. Не виждам. Други желаещи за изказване? Преминаваме към 
прекратяване дебатите. Който е „за” моля да гласува 

„За” – 30,  
„Против” – 0, 
„Въздържали се” – 0 
Приема се 
Преминаваме към поименно гласуване  

  Поименно гласуване на съветници: „ЗА”, „ПРОТИВ” и „ВЪЗДЪРЖАЛ СЕ” 
Ангелина Стоичкова За  Людмил Джурджов За 
Ани Стаменова За  Милена Нончева За 
Богдан Найденов За  Надя Горанова   За 
Бойко Димитров За  Найден Найденов За 
Валери Георгиев За  Павел Цочев За 
Енеза Ангелова  За  Пламен Ананиев За 
Зорница Горанова  За  Радостина Чернева За 
Ивайло Живков  За  Росен Белчев За 
Иван Георгиев  За  Росица Цекова За 
Ивета Станкова  За  Румен Ерменков За 
Иво Гигов За  Светлин Гогов За 
Иво Иванов За  Светлин Николов  За 
Илиандър Илиев За  Станислав Станоев ---- 
Илиян Илиев ----  Стилиян Каменов  За 
Ирена Димова За  Цветана Каменова За 
Красимир Каменов ----  Юлиан Александров За 
Крум Милетиев За    

 
30 / 0 / 0 
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Приема се 
Приятна работа Кмете. 

Решение 
№ 823 

 
На основание чл.21 ал.1 т.6 и чл.52 ал.1 от Закона за местното самоуправление и местната 
администрация; чл.84, ал.4 и чл.82, ал.3 от Закона  за Публичните финанси и Наредбата 

на ОбС - Монтана по чл.82, ал.1 от ЗПФ, чл.11 от ЗОД и във връзка с разпоредбите на 
ЗДБРБ за 2014 г. 

Общински съвет Монтана 
Реши: 

1. Утвърждава сборния бюджет на Община Монтана за 2014г. както следва: 
/Приложение – 1а/ 

 
По прихода 29 450 000 лв. 
По разхода 29 450 000 лв. 

 
2. Приема бюджета на Община Монтана  за 2014г. както следва:  /Приложение –

1б,в,г,д,е,ж,з,и,к,л,м,н/ 
 
2.1. По прихода  

а) Приходи с държавен характер:  15 611 771 лв. 
- Обща субсидия за делегирани от 

държавата дейности 14 668 591 лв. 
- Неданъчни приходи 34 336 лв. 
- Преходен остатък 908 844 лв. 

 б) Приходи с местен  характер 12 905 165 лв. 
- Имуществени и др. данъчни приходи 3 685 000 лв. 
- Неданъчни приходи 8 341 322 лв. 
- Обща изравнителна субсидия 2 314 100 лв. 
- Трансфер за зимно поддържане и 

снегопочистване 38 400 лв. 
- Целева субсидия за капиталови разходи  538 300 лв. 
- Трансфери  - 30 000 лв. 
- Временни безлихвени заеми м/у 

бюджети и сметки от ЕС 130 000 лв. 
- Операции с финансови активи и пасиви - 1 358 000 лв. 
- Преходен остатък 179 107 лв. 
 
2.2. По разхода  
- Държавни дейности   15 611 771 лв. 
- Дофинансиране 497 000 лв. 
- Местни дейности 13 341 229 лв. 
 
3. Определя размера на трудовите възнаграждения на Кмета на Общината и кметовете 

на населени места.  /Приложение № 2/ 
4. Утвърждава средствата за работна заплата на едно лице в бюджетната сфера, считано 

от 01.01.2014 г. Работните заплати са за 12 месеца: м. декември 2013г. и месеците януари – 
ноември 2014 г. /Приложение №1г,д,е. / 

5. Утвърждава численост и структура на Общинска администрация. /Приложение № 
3а,б,в/ 



Продължение от Протокол №29/13.02.2014 г.        

 

 13 

6. Определя Второстепенните разпоредители с бюджета. /Приложение № 1з,1н/ 
7. Утвърждава план-сметка на разходите на Общински съвет Монтана за 2014 г. в 

размер на 306 000 лв. /Приложение № 4/ 
8. Утвърждава лимит на Кмета на Община Монтана за 2014 г. за посрещане на гости и 

представителни цели и за международна дейност  в размер на 35 000 лв. / Приложение № 5/ 
9. Одобрява индикативен годишен разчет на средствата от Европейски съюз в размер на 

45 171 млн. /Приложение № 6 а,б,в,г,д,е/ 
10. Утвърждава поименни списъци за капиталови разходи за 2014 г. общо в размер на 2 

245 097 лв. /Приложение -7 а,б,в,г,д/ 
10-а. Целева субсидия за капиталови разходи –  538 300 лв., която е за местни дейности, 

в т.ч.: 157 300 лв. за изграждане и основен ремонт на общински пътища, за капиталови разходи 
381 000 лв.  

10-б. С постъпления от продажби на общински нефинансови активи се финансират: 
капиталови разходи в размер на 921 000 лв., и текущи ремонти за 931 300 лв.; със собствени 
средства 615 889 лв.; от преходен остатък в 52 908 лв. Поименният списък на средства от 
приватизация е на стойност 117 000 лв. 

11. Утвърждава разходи за годишна издръжка на клуба на пенсионера в размер до 7 000 
лв.  

12. Определя средствата за СБКО на персонала на Общинска администрация и 
второстепенните разпоредители в размер на 3 на сто от плановите средства за работна заплата, 
а се разходват на база начислените средства за работна заплата. 

13. Утвърждава средства за работно и представително облекло в размер на   200 лв. на 
човек за служителите и работниците на общината, заети по трудови правоотношения по реда 
на чл.8 от Наредбата за безплатно работно облекло, а за лицата по служебни правоотношения 
– по Закона за държавния служител. 

14. Транспортните разходи на служителите в кметствата и работещите в заведенията за  
социални услуги, на които местоживеенето и местоработата се намират в различни населени 
места и за съответната длъжност няма кандидат от населеното място, се осигуряват до 85% по 
приложени списъци. /Приложение № 8 а,б,в/ 

15. Транспортните разходи на жители на гр.Монтана над 70 годишна възраст в размер 
на 25 000 лв. за годината за пътуване по цялата градска мрежа се поемат от общинския 
бюджет, считано от 01.04.2014г. до 31.12.2014 г. 

16. Упълномощава Кмета на Община Монтана да отпуска до 400 лева помощи, след 
съгласуване с ПК по Бюджет и финанси и ПК по Здравеопазване и социални дейности от 
средствата  за социални помощи  в размер на 20 000 лв. 

17. Включва в бюджета за 2014г. просрочени задължения в размер на 308 179 лв. и план 
–график за разплащането им и просрочени вземания в размер на 112 207 лв. /Приложение № 1 
о/ 

18. Одобрява актуализираната бюджетна прогноза за местните дейности за периода 
2014 – 2016г. /Приложение № 9/ 

19. Възлага на Кмета на Община Монтана да отразява в рамките на бюджетната година 
промените по бюджета за 2014г., произтичащи от съответните нормативни документи. 

20. При доказани потребности Кмета на Общината извършва промени при спазване на 
общия размер на бюджета и приоритетността на разходите: 

20-а. В частта за делегираните от държавата дейности – между утвърдените показатели 
за разходите в рамките на една дейност, с изключение на дейностите на делегиран бюджет, 
при условие че не се нарушават стандартите за делегираните от държавата дейности и няма 
просрочени задължения в съответната делегирана дейност, съгласно чл.125 ал.1, т.1 от ЗПФ.  

20-б. В частта за местните дейности – между утвърдените разходи в рамките на една 
дейност или от една дейност в друга, без да изменя общия размер на разходите. Да прехвърля 
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бюджетни кредити за различните видове разходи от една дейност в друга в границите на една 
бюджетна група без да изменя общия й размер, съгласно чл.125 ал.1, т.2 от ЗПФ. 

21. Упълномощава Кмета на общината да ползва временно свободните средства по 
бюджета на общината за текущо финансиране на одобрени по бюджета разходи и за други 
плащания при условие, че не се променя предназначението на средствата в края на годината 
съгласно чл.126 от ЗПФ. 

22. Упълномощава Кмета на Община Монтана да предоставя трансфери или заеми от 
временно свободни средства по общинския бюджет за авансово финансиране на плащания по 
проекти, финансирани със средства от Европейския съюз и по др. международни програми при 
забавяне на финансирането им. 

23. Възлага на Кмета на общината да отразява служебно промените по общинския 
бюджет с размера на постъпилите и изразходвани средства от дарения и спонсорства в 
съответствие с волята на дарителя.  

24. При разходване на бюджетните средства да бъдат спазвани следните приоритети: 
заплати, осигурителни плащания, обезщетения, помощи, стипендии, медикаменти, храна, 
отопление, осветление, издръжка на социални и образователни заведения и др. съгл. ЗДБРБ 
2014 г. 

25. Приема план-сметка на комисията по чл.8 от ЗУПГМЖСВ. /Приложение № 10/ 
26.Утвърждава средствата за подпомагане на погребения на самотни хора, без близки и 

роднини, безпризорни, настанени в заведенията за социални услуги и регистрирани в службата 
за социално подпомагане лица в размер до 6 200 лв.  

27. Утвърждава средства за безплатни ковчези до 10 000 лв.  
28. Утвърждава средства за развитието на туризъм в размер до 5 000 лв. 
29. Определят се средства за дружествата на диабетици и инвалиди в размер до 9 600 

лв. съгласно решение на ОбС от 2004 г. 
30. Определят се средства за съюза на глухите в размер до 2 400 лв.  
31. Определят се средства за съюза на слепите в размер до 4 800 лв. 
32. Определят се средства за Федерация на потребителите в размер до 6 000 лв. 
33. Определят се средства за годишна издръжка на Бизнес инкубатор в размер до 6 000 

лв. съгласно решение на ОбС от 2004 г. 
34. Определя средства в размер до 5 500 лв. за провеждане на конкурс „Напеви от 

Северозапада”. 
35. Утвърждава 13 600 лв.  за специална защита на деца с изявени дарби  по съответната 

наредба. 
36. Утвърждава средства за ОМЦ гр. Монтана в размер до 50 000 лв. 
37. Утвърждава 1 570 000 лв. за погасяване на кредит (общински дълг) съгласно 

погасителен план в частта му за 2014 г. и полагащите се плащания за лихви в размер на 45 380 
лв. 

38. Определя на основание чл. 11 от ЗОД максималния размер на новия общински дълг 
на 13 735 600 лв. и максималния размер на общинския дълг към 31.12.2014 г. на 14 254 600 лв.  

39. Определя максималния размер на новите задължения за разходи, които могат да 
бъдат натрупани през 2014г., като наличните към края на годината задължения за разходи не 
могат да надвишават 5% от средногодишния размер на отчетените разходи за последните 
четири години. 

40. Определя максималния размер на ангажиментите за разходи, които могат да бъдат 
поети през 2014г., като наличните към края на годината поети ангажименти за разходи не 
могат да надвишават 30% от средногодишния размер на отчетените разходи за последните 
четири години. 

41. Утвърждава бюджетно салдо по общинския бюджет, изчислено на касова основа в 
размер на 140 049 лв. 
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42. Преотстъпва на кметствата средства в размер на 30 % от приходите от продажба или 
отдаване под наем на имоти, находящи се на територията на съответните кметства и населени 
места.  

43. Упълномощава Кмета на Община Монтана да кандидатства за средства от централния 
бюджет и други източници за съфинансиране на общински програми и проекти  и да сключва 
договори при  спечелването им.  

44. Възлага на Кмета на Общината изпълнението на бюджета за 2014 г. 
 
ТОЧКА ПЕТА: 08-01-23/28.01.2014г. Докладна записка от Златко Живков – Кмет на 

Община Монтана, относно изграждане на „синя стая” в гр.Монтана, УПИ II, кв.153 по проект 
„Подобряване достъпа до правосъдие за деца, жертви и свидетели на престъпления, деца в 
конфликт със закона и техните семейства’. 

 
ИНЖ. ИВО ИВАНОВ: Пета точка е докладна 08-01-23, относно изграждане на „синя стая” 

Желаещи за изказване? Не виждам. Преминаваме поименно гласуване  
 

  Поименно гласуване на съветници: „ЗА”, „ПРОТИВ” и „ВЪЗДЪРЖАЛ СЕ” 
Ангелина Стоичкова За  Людмил Джурджов За 
Ани Стаменова За  Милена Нончева За 
Богдан Найденов За  Надя Горанова   За 
Бойко Димитров За  Найден Найденов ---- 
Валери Георгиев За  Павел Цочев За 
Енеза Ангелова  За  Пламен Ананиев За 
Зорница Горанова  За  Радостина Чернева За 
Ивайло Живков  За  Росен Белчев За 
Иван Георгиев  За  Росица Цекова За 
Ивета Станкова  За  Румен Ерменков За 
Иво Гигов За  Светлин Гогов За 
Иво Иванов За  Светлин Николов  За 
Илиандър Илиев За  Станислав Станоев ---- 
Илиян Илиев ----  Стилиян Каменов  За 
Ирена Димова За  Цветана Каменова За 
Красимир Каменов ----  Юлиан Александров За 
Крум Милетиев За    

 
29 / 0 / 0 
Приема се 

Решение 
№ 824 

На основание чл. 21, ал. 1, т. 23 и ал.2 от Закона за местното самоуправление и местната 
администрация 

Общински съвет Монтана 
Реши: 

1. Дава съгласие Община Монтана да предостави  за безвъзмездно ползване 
самостоятелен обект със застроена площ 85 кв.м., в сграда с идентификатор 
№48489.11.572.1.40, в който да се изгради „синя стая” за нуждите на проект „Подобряване 
достъпа до правосъдие за деца, жертви и свидетели на престъпления, деца в конфликт със 
закона и техните семейства”. 

2. Възлага изпълнението на горното решение на Кмета на Община Монтана. 
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ТОЧКА ШЕСТА: 08-01-20/27.01.2014г. Докладна записка от Златко Живков – Кмет на 
Община Монтана, относно изменение и допълнение на Наредбата за опазването на обществения 
ред на територията на Община Монтана. 

 
ИНЖ. ИВО ИВАНОВ: Шеста точка е докладна 08-01-20. Желаещи за изказване? Не виждам. 

Преминаваме към обикновено гласуване  Който е „за” моля да гласува 
„За” – 28,  
„Против” – 0, 
„Въздържали се” – 0 
Приема се 

РЕШЕНИЕ 
№ 825 

На основание чл.21, ал.2 от Закона за местното самоуправление и мeстната 
администрация 

Общински съвет Монтана 
Реши: 

1. В Наредбата за опазване на обществения ред на територията на община Монтана се 
правят следните допълнения и изменения: 

І. В чл. 7, ал. 1 се създава т. 1б: 
“1б Извършване на ремонтни и други дейности, които пречат на почивката на 

гражданите.” 
ІІ. В Чл. 11 се правят следните изменения: 
1. “Чл. 11. (1) Забранява се поставянето, монтирането на недобре укрепени предмети и 

елементи по сградите, фасадите на сградите, первазите, терасите, покривите и други, които 
представляват опасност за гражданите.” 

2. Досегашната ал. 2 се отменя. 
Досегашният Чл.11. (1) Забранява се поставянето на недобре укрепени предмети по 

сградите, които представляват опасност за гражданите. 
(2) Почистването на тротоарите е задължение на собствениците, притежателите на 

сградите /дворните места/. 
ІІІ. Създава се Чл. 11а с три алинеи:  
Чл. 11а, (1) “Собствениците, наемателите и ползвателите на сгради, самостоятелни 

обекти в сгради в режим на етажна собственост, на дворни места, на търговски обекти, офиси 
и преместваеми съоръжения за търговия, ръководителите на учреждения, търговски 
дружества, обществени организации, детски и учебни заведения са длъжни да почистват и 
поддържат чисти   тротоарите пред сградите, офисите, заведенията, учрежденията и обекти, а 
през зимния сезон своевременно да ги почистват от сняг и лед. 

(2). На нарушителите по ал. 1 се издава предписание по Приложение №1 за 
отстраняването на нередностите.  

(3). При неизпълнението на предписанието по Приложение №1 се съставя акт за 
административно нарушение по смисъла на Закона за административните нарушения и 
наказания.” 

ІV. В чл. 17, ал. 1, т. 9 се изменя така: 
“9. Повреждането на обществени чешми, кладенци, фонтани и други подобни 

съоръжения.” 
Досегашна т. 9 на чл.17. (1) Забранява се: 
9. Повреждането на обществените чешми и кладенци; 
V. В Чл. 26, ал. 4 думите “от 20 лв.” се заменят с “от 50 лв. “ и думите “от 100 лв.” се 

заменят с “от 150 лв.” 
Досегашна ал. 4 на чл.26 За нарушение разпоредбите на настоящата Наредба на 

физически лица се налага глоба в размер от 20 лв. до 500 лв., а на юридическите лица 
имуществена санкция в размер от 100 лв. до 500 лв. 
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VІ. В чл. 28, ал. 1  думите “от 10 лв.” се  заменят с “от 30 лв.”  
Досегашна ал.1, на чл.28 За маловажни случаи на административни нарушения, 

установени при извършването им, овластените контролни органи могат да налагат на 
местонарушението глоби в размер от 10 лв. до 50 лв. За наложената глоба се издава фиш, 
който съдържа данни за самоличността на контролния орган и нарушителя, мястото и времето 
на нарушението, нарушените разпоредби и размера на глобата. Фишът се подписва от 
контролния орган и от нарушителя, и се изпраща на финансовия орган на общинската 
администрация за изпълнение. На нарушителя се дава препис, за да може да заплати 
доброволно глобата. 

2. Възлага на Кмета на Община Монтана изпълнение на взетото решение. 
 
ТОЧКА СЕДМА: 08-01-26/31.01.2014г. Докладна записка от Златко Живков – Кмет на 

Община Монтана, относно даване на разрешение и одобряване на задание по чл. 125 от ЗУТ за 
изработване на проект за Подробен устройствен план (ПУП)  за промяна предназначението на 
земеделска земя и за застрояване на поземлен имот (ПИ) с идентификатор 48489.4.446, местност 
„Лъката” по кадастралната карта на гр. Монтана „За автокъща с автосервиз и склад за 
авточасти” и парцеларен план (ПП) за водопроводно отклонение през ПИ с идентификатори 
48489.4.442. 

 
ИНЖ. ИВО ИВАНОВ: Седма точка е докладна 08-01-26. Желаещи за изказване? Не виждам. 

Обикновено гласуване. Който е „за” моля да гласува 
„За” – 29,  
„Против” – 0, 
„Въздържали се” – 0 
Приема се 

Решение 
№ 826 

На основание чл. 21, ал.1, т.11 от Закона за местното самоуправление и местната 
администрация, чл. 124а, ал. 1 и чл. 124б, ал. 1 от Закона за устройство на територията, 

във връзка с чл. 125 от Закона за устройство на територията 
Общински съвет Монтана 

Реши: 
Разрешава на „НИКИ 1000” ЕООД, EИК 200433797, със седалище и адрес на управление 

гр.Монтана, ж.к.Младост, бл.29, вх.Д, ап.9 с управител Николай Константинов Богданов да 
възложи изготвяне на: 

1. Проект за подробен устройствен план за промяна предназначението на земеделска 
земя и за застрояване на ПИ с идентификатор 48489.4.446, местност „Лъката” по 
кадастралната карта на гр. Монтана, в „За автокъща с автосервиз и склад за авточасти”; 

2. Парцеларен план за водопроводно отклонение през ПИ с идентификатори 48489.4.442 
по кадастралната карта на гр.Монтана и одобрява приложеното задание по чл. 125 от ЗУТ. 

Проектът да се съгласува с положителни писмени становища със заинтересованите 
централни и териториални администрации, и със специализираните контролни органи и 
експлоатационни дружества. 

Решението да се разгласи с обявление по реда на чл. 124б, ал. 2 от ЗУТ. 
На основание чл. 124б, ал. 4 от ЗУТ решението на подлежи на оспорване. 
 
ТОЧКА ОСМА: 08-01-22/27.01.2014г. Докладна записка от Златко Живков – Кмет на 

Община Монтана, относно учредяване право на прокарване и сервитут на водопроводно 
отклонение през поземлен имот – общинска собственост. 

 
ИНЖ. ИВО ИВАНОВ: Осма точка е докладна 08-01-22. Желаещи за изказване? Не виждам. 

Поименно гласуване  
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  Поименно гласуване на съветници: „ЗА”, „ПРОТИВ” и „ВЪЗДЪРЖАЛ СЕ” 

Ангелина Стоичкова За  Людмил Джурджов За 
Ани Стаменова За  Милена Нончева За 
Богдан Найденов За  Надя Горанова   За 
Бойко Димитров За  Найден Найденов ---- 
Валери Георгиев За  Павел Цочев За 
Енеза Ангелова  За  Пламен Ананиев За 
Зорница Горанова  За  Радостина Чернева За 
Ивайло Живков  За  Росен Белчев За 
Иван Георгиев  За  Росица Цекова За 
Ивета Станкова  За  Румен Ерменков За 
Иво Гигов За  Светлин Гогов За 
Иво Иванов За  Светлин Николов  За 
Илиандър Илиев За  Станислав Станоев ---- 
Илиян Илиев ----  Стилиян Каменов  За 
Ирена Димова За  Цветана Каменова За 
Красимир Каменов ----  Юлиан Александров За 
Крум Милетиев За    

 
29 / 0 / 0 
Приема се 

Решение 
№ 827 

На основание чл. 21, ал. 1, т. 8 от Закона за местното самоуправление и местната 
администрация, чл. 34, ал. 2 и ал. 6 от Закона за общинската собственост, чл. 30, ал. 3 от 
Правилника за прилагане на Закона за опазване на земеделските земи, във връзка с чл. 

193, ал. 1 от Закона за устройство на територията 
Общински съвет Монтана 

Реши: 
1. Учредява възмездно право на прокарване на водопроводно отклонение и сервитут от 

общи мрежи  и съоръжения на техническата инфраструктура, през поземлен имот – публична 
общинска собственост, с идентификатор 48489.4.442 по кадастралната карта на гр. Монтана, с 
начин на трайно ползване - за селскостопански, горски, ведомствен път, в полза на “НИКИ 
1000” ЕООД гр. Монтана, ЕИК 200433797, собственик на поземлен имот с идентификатор 
48489.4.446 по кадастралната карта на гр.Монтана в м. “Лъката”, землище Монтана, с дължина 
2 л.м. и сервитут 12 кв.м.  

2. Определя размера на паричното обезщетение от 48.00 лева. (четиридесет и осем лева), 
определено с протокол №1/20.01.2014 г. на комисията по чл. 210 от Закона за устройство на 
територията, назначена със заповед №858 от 18.04.2008 г. и Заповед №1035 от 09.05.2008 г. на 
Кмета на Община Монтана. 

3. Възлага на Кмета на Община Монтана изпълнение на горното решение. 
 
ТОЧКА ДЕВЕТА: 08-01-28/11.02.2014г. Докладна записка от Златко Живков – Кмет на 

Община Монтана, относно учредяване право на прокарване и сервитут на кабелно отклонение 
в имот частна общинска собственост в гр. Монтана. 

 
ИНЖ. ИВО ИВАНОВ: Девета точка е Докладна записка 08-01-28, относно учредяване право на 

прокарване и сервитут на кабелно отклонение. Желаещи за изказване? Не виждам. Поименно гласуване  
 

  Поименно гласуване на съветници: „ЗА”, „ПРОТИВ” и „ВЪЗДЪРЖАЛ СЕ” 
Ангелина Стоичкова За  Людмил Джурджов За 
Ани Стаменова За  Милена Нончева За 
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Богдан Найденов За  Надя Горанова   За 
Бойко Димитров За  Найден Найденов ---- 
Валери Георгиев За  Павел Цочев За 
Енеза Ангелова  За  Пламен Ананиев За 
Зорница Горанова  За  Радостина Чернева За 
Ивайло Живков  За  Росен Белчев За 
Иван Георгиев  За  Росица Цекова За 
Ивета Станкова  За  Румен Ерменков За 
Иво Гигов За  Светлин Гогов За 
Иво Иванов За  Светлин Николов  За 
Илиандър Илиев За  Станислав Станоев ---- 
Илиян Илиев ----  Стилиян Каменов  За 
Ирена Димова За  Цветана Каменова За 
Красимир Каменов ----  Юлиан Александров За 
Крум Милетиев За    

 
29 / 0 / 0 
Приема се 

Решение 
№ 828 

На основание чл. 21, ал. 1, т. 8 от Закона за местното самоуправление и местната 
администрация, чл. 34, ал. 2 от Закона за общинската собственост, чл. 64, ал. 1 и ал. 6 от 

Закона за енергетиката, във връзка с чл. 193, ал. 1 от Закона за устройство на 
територията 

Общински съвет Монтана 
Реши: 

1. Учредява право на прокарване и сервитут на електропроводно отклонение през имот с 
идентификатор 48489.13.221 по кадастралната карта на гр. Монтана с АОС 1344/2009 г. с 
дължина 13,17 линейни метри и сервитут от 25,54 кв.м., за изграждане на обект 
“Изместване/реконструкция на кабелни линии СрН /20 кV/, във връзка със строителството на 
обект “Игрална зала”, в полза на ЧЕЗ Разпределение България АД, ЕИК 130277958. 

2. Определя цена от 450,00 /Четиристотин и петдесет/ лева, въз основа на Протокол 
2/10.02.2014 г. на комисията по чл. 210 от ЗУТ, назначена със Заповед № 858 от 18.04.2008 г. и 
Заповед №1035 от 09.05.2008 г. на Кмета на Община Монтана. 

3. Възлага на Кмета на Община Монтана изпълнение на горното решение. 
 
ТОЧКА ДЕСЕТА: 08-01-29/11.02.2014г. Докладна записка от инж.Иво Иванов – 

Председател на Общински съвет Монтана, относно Решение №759/12.12.2013 г., постановено по 
административно дело №557/2013 г. по описа на Административен съд гр. Монтана. 

 
ИНЖ. ИВО ИВАНОВ: Предпоследна точка е Докладна записка 08-01-29. Докладната е от мен 

запознах Ви в началото. Желаещи за изказване? Не виждам. Обикновено гласуване. Който е „за” моля 
да гласува 

„За” – 29,  
„Против” – 0, 
„Въздържали се” – 0 
Приема се 

Решение 
№ 829 

На основание чл. 21, ал. 1, т. 23 от Закона за местното самоуправление и местната 
администрация и във връзка с  чл. 124а, ал. 1 от Закона за устройство на територията  

Общински съвет Монтана 



Продължение от Протокол №29/13.02.2014 г.        

 

 20 

Реши: 
Кметът на Община Монтана да внесе предложение съгласно чл. 124а, ал. 1 от Закона за 

устройство на територията по искане док. № 70-00-851/29.04.2013 г. от „МВЕЦ Морджилица” 
ЕООД, гр. София, съобразно мотивите на решението на Административен съд гр. Монтана, 
постановено по административно дело №557/2013 г. 

 
ТОЧКА ЕДИНАДЕСЕТА: Питания  
 
  ИНЖ. ИВО ИВАНОВ: Точка Питания. Д-р Джурджов, не Ви виждам ръката? Аз не виждам 

питания. Да Ви пожелая утрешния ден да го празнувате кой, както намери за добре, култовия 
български празник 14 Февруари. Лек ден. 

                      
 
 
 
 
 
Заседанието бе закрито в 15,30 часа 
 
 
Протоколчик:…………………. 
 
/Мария Петрова/ 
 
 
 
Председател ОбС:…………………… 
 
/инж. Иво Иванов/ 


